2025年11月11日 11 November 2025

酒牌局公開聆訊結果 Liquor Licensing Board's Decision on Open Hearing Cases

個案	酒牌局的決定
Case	Liquor Licensing Board's Decision
CASA IBERICA	同意簽發為期6個月的酒牌,並附加下列持牌條件:
新酒牌申請	(a) 晚上 9 時至翌日上午 9 時,處所的所有門窗必須保持關閉;
Application for New Issue of Liquor Licence	(b) 晚上 10 時至翌日上午 9 時,不得售賣或供應酒類飲品供顧客在處所內飲用;及
	(c) 晚上 11 時至翌日上午 9 時,不得容許任何人在處所內飲用酒類飲品。
	Agreed to issue a 6-month liquor licence with the imposition of the following additional licensing conditions:
	(a) All doors and windows of the premises shall be kept closed between 9:00 p.m. and 9:00 a.m. the following day;
	(b) No liquor shall be sold or supplied for consumption on the premises between 10:00 p.m. and 9:00 a.m. the following day; and
	(c) No consumption of liquor shall be allowed on the premises between 11:00 p.m. and 9:00 a.m. the following day.

有關上述酒牌局的決定及理據,酒牌局會個別另函通知申請人。

Note: Notice in writing of the Board's decision above, together with reasons, will be given to individual applicants separately.